



В HOMEPE:

IN THE ISSUE:

- **Возможность публикации результатов исследований в электронных изданиях представляет значительный интерес для научного сообщества (Интернет-журналу «Нанотехнологии в строительстве» 5 лет!)**
- **The Opportunity to Publish Research Results in Electronic Editions is of Great Interest for Scientific Community (Internet-Journal «Nanotechnologies in Construction» is 5 years old!)**
- **Новейшие достижения в области нанотехнологий и наноматериалов**
- **The Latest Foreign Achievements in the Area of Nanotechnologies and Nanomaterials**
- **Изобретения в области нанотехнологий обеспечивают улучшение эксплуатационных характеристик различных видов герметизирующих полимерных материалов, используемых в строительстве**
- **Inventions in the Nanotechnological Area Provide Improved Performance Characteristics of Different Sealing Polymer Materials Used in Construction**

www.nanobuild.ru

e-mail: info@nanobuild.ru